



國際佛光會世界總會

**Buddha's Light International Association, World Headquarters**

3456 S. Glenmark Drive, Hacienda Heights, CA 91745, U.S.A.

Tel:1-626-968-4675~77 Fax:1-626-968-1255 E-mail: info@blia.org http://www.blia.org

NGO in Special Consultative Status with the Economic and Social Council of the United Nations  
NGO associated with the Department of Public Information of the United Nations

(20) 佛光世心字第 001 號

## 國際佛光會世界總會（函）

受文者：國際佛光會世界總會理事、主（副）任委員、檀（教）講師、各協會督導、會長、協會代表暨佛光山各別分院（團體會員）及輔導法師。

主旨：本會 2020 年世界會員代表大會暨第七屆第二次理事會議，謹訂於 2020 年 10 月 03 至 08 日，假台灣高雄佛光山寺舉行，敬請佛光會員共襄盛舉，踴躍報名參加，同霑法益。

說明：1、檢附「國際佛光會 2020 世界會員代表大會參加辦法」暨「會前、會後旅遊行程」請參閱附件。

2、會議行程如下（月/日）：

10/03(六) 下午 2 至 7 時，報到

晚上 6 時，歡迎晚宴

晚上 7 時 30 分，第七屆第二次理事會議

10/04~07(日~三) 開幕典禮、議案討論、佛光之夜

10/08(四) 閉幕典禮、賦歸

肅此順頌

行道天下·福滿人間

國際佛光會世界總會

總會長 心保 合十

2020 年 01 月 23 日

## MEMORANDUM

To: BLIA World Headquarters Directors, Committee Directors and Deputy Directors, Lay Dharma Lecturers, Elder Advisors, Presidents of Chapter, FGS Branch Temples (Organization Members), and Monastic Advisors

Date: **January 23, 2020**

Subject: **2020 BLIA World Headquarters General Conference and the 2<sup>nd</sup> Meeting of the Seventh Board of Directors will be held on October 3-8, 2020 at Fo Guang Shan in Kaohsiung, Taiwan.** Chapters and members are cordially invited to participate in the General Conference and to share in the Dharma benefits.

Description: 1. Please refer to attachments for the 2020 BLIA General Conference General Guidelines and the before/after-Conference tour schedule.  
2. Conference schedule:

**October 3 (Saturday) Afternoon: 2:00~7:00 PM Check-in**

Evening: 6:00 PM Welcome Banquet

7:30 PM 2<sup>nd</sup> Meeting of the Seventh Board of Directors

**October 4~7 (Sunday ~ Wednesday) Opening Ceremony/ Motion Discussion/**

**Night of Buddha's Light**

**October 8 (Thursday) Closing Ceremony/Farewell**

Wishing your "every journey in the world is a path to happiness!"

**Yours in the Dharma,  
Most Venerable Hsin Bau  
President, BLIA World Headquarters**